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Jullie komen uit de administratie van een school. Hebben jullie dat altijd gedaan of hebben jullie ook
voor de klas gestaan?

Hoe zijn jullie syndicaal actief geworden?

Welke syndicale verantwoordelijkheden dragen jullie momenteel?



Vervolgens hebben jullie zich kandidaat gesteld voor de functie van secretaris in opleiding. Dat is een
voltijds engagement. Waarom hebben jullie die stap gezet?

Nele, bij ACOD Onderwijs West-Vlaanderen is er nog nooit een vrouwelijke secretaris in dienst
geweest. Denk je dat je als vrouwelijk secretaris andere accenten zal leggen?

En ten slotte, wat moeten we ons voorstellen bij de mensen Nele Boghe en Ann Rigo?
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